

Question 43

If there is a person who has a degree and a master degree in science, but not in social sciences, this person has extensive research experience, and in particular has worked for more than 7 years providing research analysis and research services to the Indian Residential Scholl .. . etc.,

Can that person be proposed as a resource?

Answer 43

M3.3 will be assessed based on the supporting documentation contained in the Offer. Please also refer to Question and Answer 23.

Question 44

If one of the summaries was done by an independent resource, and now he/she is bidding as part of my company, could I use her/his project summary as one of the summaries submitted by the company?

Answer 44

Please refer to Question and Answer 19 and 37.

Question 45

At Page 14 PART 4 – EVALUATION PROCEDURES AND BASIS OF SELECTION, paragraph 1 (b) I states: An evaluation team composed of representatives of Canada and _____ (the name of the firm or consultant will be identified when the name will known (sic)) will evaluate the offers.

Will the firm or consultant retained for this purpose will be asked to sign a sworn Declaration that they have not participated in helping any of the bidding companies in preparing their bids for this proposal to ensure neutrality and no bias?

Answer 45

The firm or consultant will be required to sign a Confidentiality Agreement, which also includes clauses related to fairness and neutrality.

Question 46

What is the definition of "subcontractor" as it is used in Table M1(a) on page 14 of the RFSO?

Answer 46

See the amendment 4.

Question 47

Will you please clarify the meaning of discussing reliability "**from the perspective of using multiple lines of evidence,**" which appears as one of the evaluation criteria in Table R5 at the top of page 27 of the RFSO.

Answer 47

R5 (c) will be assessed based on the supporting documentation contained in the Offer. For example, does the Offeror describe using multiple sources of information as part of their research methodology, to ensure the results are accurate and reliable?

Question 43

S'il y a une personne qui est titulaire d'un diplôme et d'une maîtrise en science, mais pas dans les sciences sociales, et que cette personne a une vaste expérience en recherche, et en particulier a travaillé pendant plus de 7 ans à fournir des services d'analyse de recherche et des services de recherche aux Pensionnats indiens... etc.

Cette personne peut-elle être proposée comme une ressource?

Réponse 43

O3.3 sera évaluée en se fondant sur les pièces justificatives figurant dans l'offre. Veuillez également vous reporter à la question et réponse 23.

Question 44

Si l'un des résumés a été fait par une ressource indépendante, et maintenant, il/elle soumissionnera sous ma firme, pourrais-je utiliser son résumé de projet comme l'un des résumés soumis par la firme?

Réponse 44

Veuillez-vous reporter aux questions et réponses 19 et 37.

Question 45

À la page 16 PARTIE 4 - PROCÉDURE D'ÉVALUATION ET MÉTHODE DE SÉLECTION, paragraphe 1 (b) indique : Une équipe d'évaluation composée de représentants du Canada et _____
(le nom de l'entreprise ou du consultant sera identifié lorsqu'il sera connu) évaluera les offres.

Est-ce que l'entreprise ou le consultant retenu à cette fin sera invité à signer une déclaration sous serment qu'ils n'ont pas participé à la préparation de soumissions pour aucune autre entreprises pour cette proposition, afin d'assurer la neutralité et qu'il n'y ait aucune partialité?

Réponse 45

L'entreprise ou le consultant sera tenu de signer un accord de confidentialité, qui comporte aussi des clauses ayant trait à l'équité et la neutralité.

Question 46

Quelle est la définition de " sous-traitant " tel qu'il est utilisé dans le tableau O1(a) à la page 16 de la DOC?

Réponse 46

Voir la modification 4.

Question 47

Veuillez préciser le sens de fiabilité "du point de vue de l'utilisation de sources de données multiples", qui apparaît comme l'un des critères d'évaluation dans le tableau C5 en haut de la page 31 de la DOC.

Réponse 47

C5 (c) sera évalué en se fondant sur les pièces justificatives figurant dans l'offre. *Par exemple, est-ce que l'Offrant décrit l'utilisation de plusieurs sources d'information dans le cadre de leur méthodologie de recherche, afin de s'assurer que les résultats soient exacts et fiables?*